
Schůze ECF 15.-17.4. Tři Studně, hotel Horník 

 

 Nejpočetnější jarní schůze ECF v historii. U jednoho stolu se sešlo celkem 12 národností: 

Belgie, Francie, Rakousko, Itálie, Holandsko, Švýcarsko, Německo, Slovensko, Maďarsko, Velká 

Británie, Polsko a samozřejmě Česká republika. 

Sobotní dopoledne patřilo prohlídce trati v Novém Městě na Moravě. Společně jsme prošli hlavní 

trať dlouhou 5,2 km, která se na ME pojede na kole, koloběžce a v neděli ji poběží bězci. Nejvíce 

dotazů, drobných připomínek, ale i rad měl technický komisař Miroslaw Piecko. Trať vede po 

širokých pevných cestách, je poměrně fyzicky náročná, jak pro člověka, tak i pro psa. Všem se trať 

velmi líbila a na schůzi byla jednohlasně schválena. 

V sobotu odpoledne probíhalo samotné jednání. Prezident ECF Jean Pierre Talbot všechny přivítal a  

proběhla prezentace. Petr Syrový, předseda OS ČOS, který nás poctil milou návštěvou, také 

všechny přivítal a popřál hodně zdaru, jak při organizování ME, tak hodně úspěchů při samotném 

závodě. 

Co se projednávalo:  

schválení zápisu a průběh podzimní schůze ve Skotsku při ME Blaigowrie 

odsouhlasení připravované trati na ME v České republice v Novém Městě na Moravě 

hlasování o zkrácení trati pro SC1(Holandsko), nebylo schváleno, délka pro SC1 zůstává stejná jako 

pro kolo 

návrh - nedělní hromadný start po 5 na koloběžky a kola, zamítnuto 

návrh od technického komisaře, povinnost tyče na koloběžku kvůli bezpečnosti, zatím není zcela  

schváleno, ale čeká se na výběr uchycení a typu tyče 

losování zemí, které budou na ME v technické komisi (Rakousko, Belgie, Francie) 

prezentace pokladníka - Willy Charmillot - o současné finanční situaci ECF 

prezentace speciálního týmu veterinářů, kteří by zaštítili ME, návrh od Itálie, tento návrh se bude 

projednávat na příští schůzi 

nutnost vytvoření FB ECF, kde by byly aktuality  

ME 2017 Itálie 

ME 2018 Polsko 

ME 2019 Belgie, Slovensko, Francie, Německo? 

hlasování o možnosti účasti zemí na ME, které nejsou členy ECF (Švédsko, Norsko,..), přijato, ale 

bez možnosti získat titul.  

diskuze nad situací klubů v Rakousku, které se věnují individuálním disciplínám 

na závěr nádherná prezentace Kamči Šrolerové k ME v NMNM, představení hlavního sponzora, co 

je již hotovo, co se ještě bude dělat, představení mikin, představení oficiáního webu a FB. 

 

Víkend probíhal v přátelském duchu, všichni byli nadšeni prostředím, tratí i místní kuchyní. Pro nás  

měla schůze pozitivní dopad, vybraná trať Michalem Ženíškem je schválena a je třeba pracovat na 

dalších detailech ohledně nadcházejícího mistrovství. 

 

 

Zpracovala: 

Ivana Velkoborská  

 

 

 

 


